


El contingut d’aquest programa 
està adaptat a Lectura Fàcil 
i amb pictogrames. 
L’adaptació del programa 
facilita l’accés a la informació 
a les persones amb dificultats 
de comprensió lectora.
 
La validació del contingut escrit i pictogràfic
està feta per persones validadores 
del servei Fem-ho Fàcil 
de la Fundació Privada Aspros de Lleida 



Lleida s’omple de màscares, colors i música
per rebre un dels personatges festius, més esperats:
el Rei Carnestoltes.
L’arribada del Rei Carnestoltes ens convida a crear una nova identitat.
Podem ser extravagants i canviem la realitat perquè sigui més divertida. 

Aquests dies, Lleida és un esclat de creativitat i de talent. 
Ens disposem a gaudir d’una de les principals tradicions festives
de la cultura popular. 
El Carnaval també és treball en equip, cooperació 
i un voluntariat que uneix petits, grans i joves. 
Darrere dels dies de festa
hi ha moltes hores de reunions i de feina. 
Hem d’assajar balls, cosir les disfresses o construir les carrosses.
I així poder participar en la Gran Rua.

Donem les gràcies a la Germandat Pau Pi 
i a totes les entitats de Lleida que participen 
en l’organització del carnaval. 
La seva tasca fa possible un programa ple d’il·lusió i d’alegria. 
Fem que ens divertim tots plegats. 
Fem que ens contagiem totes i tots d’aquesta gran alegria
i donem una enorme benvinguda al Rei Carnestoltes.

Salutació de l’alcalde



Què era “La Figuereta”?. 

La Figuereta era el nom d’un joc que es feia per Carnaval. 

Era un joc molt popular a Lleida. 

Un personatge duia una canya amb una figa penjada. 

Oferia aquesta figa a la canalla. 

Al “Diario de Lleida”, l’any 1988 explicaven 

que als anys 1900 hi havia un metge que es deia doctor Mercè,

El doctor Mercè es passejava per Lleida amb una canya.

De la canya en penjava un fil amb una figa seca. 

El doctor cridava: “Alhigi, Alhigi” i les nenes i els nens

anaven pel seu voltant intentant agafar la figa. 



DIJOUS GRAS

Carrer Galera

A les 6 de la tarda

Des de la Plaça l’Ereta

Plaça l’Ereta Carrer Alsamora

Carrer CavallersCarrer Major
Pati de les
Comèdies



DIJOUS GRAS

Preu tupinada:

Preu pastís

DJ LARO GABY GOMEZ

A les 6.30 de la tarda

Al pati de les comèdies



A les 7 de la tarda

Rambla Doctora Castells



Plaça Catedral Carrer MajorCarrer Alcalde Costa Carrer Sant Antoni

A les 12 del migdia

Des del carrer Alcalde Costa
amb Carrer República del Paraguay

Plaça Sant Francesc

Plaça Paeria



PREGÓ DE CARNAVAL

A les 5 de la tarda

Esplanada Camps Elisis

TROBADA DE CARROSSES 
I COMPARSES

A les 6 de la tarda
Avinguda de les Garrigues
amb Carrer Santa Cecília

SA MAJESTAT PAU PI



Rambla Doctora Castells Avinguda 
de l’estudi General

Carrer Santa Cecília Avinguda de les
Garrigues

Rambla doctora Castells

Camps Elisis

A partir de les 6.30 de la
tarda 
Carrer Santa Cecília



A les 11 del matí  

Plaça de Sant Josep. 
Església de Sant Llorenç

A les 11.30 del matí  

Plaça Sant Joan 



Des de la l’església Sant Llorenç

A les 12 de migdia

Plaça Sant Antoni
 Maria Claret

Carrer la Palma
Església Sant
Llorenç

Carrer Descalços 
i Lluis Besa

Carrer Almodí
vell

Plaça Catedral

Carrer Vila de FoixAvinguda BlondelPati de les
Comèdies

Carrer MajorPlaça Paeria

Plaça Sant Joan

A la 1 de la tarda

Plaça Sant Joan



Carrer Pi i Maragall

A les 6 de la tarda

Carrer Carme Plaça la Sal
Carrer Pi i Maragall

Carrer Magdalena Plaça Sant Joan Carrer Major

Carrer Almodí VellCarrer La PalmaCarrer de les
Monges

Plaça Antoni
M.Claret

Carrer del joglar
Segalà

Plaça l’Ereta

Carrer Pi i Maragall

A les 6.30 de la tarda



Plaça del Mercat de La Bordeta

A les 4.30 de la tarda

Pavelló de la Bordeta

A les 6 de la tarda


